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Z A P I S N I K
6 (IV) zajeđničke sjednice Opštinskog vijeća i Vijeća 
radnih zajednica Skupštine opštine Banjaluka održane 
u četvrtak II. septembra 1969. godine u Vijećnici 

Doma kulture u Banjoo Luci.

Sjednica de počela u 9 časova i 2o minuta.
Sjednici predsjedava predsjednik Skupštine opšti- 

ne Živko Babić.
Zapisnik vodi raanik organa uprave Sađija Pličanić.
Sjednici prisustvuju: poslanici: Dr.Vlado Milošević, 

Jelena Afgan, Drago Barić, Brane Bosnić, Ivica Jajčević, dr.Ha- 
san Kapetanović. Tasim Mesinović, Milorad Popović, Svetozar Pu- 
car i Rade Zarić, sekretar Opštinskog komiteta Saveza komunista 
Mihajlo Djonović, opštinski javni tužilac Vitomir Gnjatić, za- 
tim T?ade Kantar, Simo Tadić i Mićo Carević.

Predsjednik Živko Babić otvara sjeđnicu i konstatu- 
je da je prisutno IIo odbornika, a odsutno je 2o odbornika.

Najavili su izostanak sa sjednica: Nada Davidović, 
Ranko Ćurčija, Liubinka Janković, Željko Katalina, Ivan Siga- 
ković, Miroslav Culjat, Hamdija Dizdar, Zlatana DaJjijančevic, 
Milutin Gajić, Djordje Malovic i Vlado Rajić.

Nisu na^javili izostanak sa sjednice: Željko Šipka, 
Žarko Večernović, Ranko Bucalo, Dragomir D^urdjević, Vukašin 
Erceg, Sulejman Katana, Bosa Lovrić, Drago Radmanović.

Predsjednik Živko Babić predlaže dopunu dnevnog reda: 
Prijedlogom Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o davanju na koriš- 
tenje gradoevinskog zemljišta.

Pošto je dopuna usvojena predsjednik konstatuje da 
je Skupština za današnju sjednicu prihvatila slijeđeći:

D n e v n i  r e d :

1) Donošenje Poslovnika Skupštine i diskusija o 
metodu rada Skupštine opštine;

2) Informacija o dosadašnjim mjerama i prijedlozi 
o formiranju medjuopštinskih vijeća;

У) Informaciija o upisu učenika u I razred škola II 
stupnja i o upisu učenika na izučavanje zanata i drugih radnič- 
kih zanimanja u školskoj' 1969/70 godini;

4) Informacija o realizaciji sredstava mjesnog sa-
modoprinosa;

5) Informacija o izvršenju Akcionog programa zdravs- 
tvene zaštite stanovništva na seoskom području opštine Banjaluka;

6) Prijedlog Odluke o izngeni & dopuni Odluke o ure- 
djivanju i davanju na korištenje gradjevinskog zemljišta;

7) Prijedlog Odluke o naknadama odbornicima, člano- 
vima savjeta i komisija Skupštine opštine;

8) Prijedlog Odluke o dopuni Odluke o izgradnji obje-



kata gradjana i gradjansko-pravnih Lica;
9) Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke koja zamjenju^ 

urbanistički plan grada BanjaLuke;
Lo) PrijedLog Rješenja o razrješenju trojice sudija 

Opštinskog suda BanjaLuka;
LL) PrijedLog ZakLjučka o raspisivanju objave za iz- 

bor ferojice sudija Opštinskog suda BanjaLuka;
L2) PrijedLozi rješenja o razrješenju inspektora 

Skupštine opštine;
a) inspektora rada,
b) gradjevinskog inspektora,
c) sanitarnog inspektora

L3) PrijedLozi rješenja o postavLjenju inspektora 
Skupštine opštine;

a) gradjevinskog inspektora,
b) inspektora prihoda,
c) tržišnog inspektora,

L4) PrijedLog ZakLjučka o davanju sagLasnosti za ime 
novanje vršioca đužnosti direktora Arhiva Bosanske Krajine;

L5) PrijedLog ZakLjučka o davanju sagLasnosti za 
postavLjenje dvojice zamjenika opštinskog javnog bužioca 
BanjaLuka;
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L6) PrijedLog Roešenja o imenovanju Komisije i pot- 
komisija za izmjenu i dopunu Statuta opštine BanjaLuka;

L7) Pri^edLog Rješenja o obrazovanju komisije za po- 
Laganje stručnih ispita radnika u organima uprave;

L8) PrijedLozi rješenja o imenovanju predstavnika 
Skupštine opštine u:

a) u Savjet Radio-stanice BanjaLuka,
b) Savjet Preduzeća Hovo grobLje BanjaLuka,
c) Savjet Prosvjetno-pedagoškog zavoda BanjaLuka
L9) PrijedLozi rješenja i zakLjučaka iz obLasti imo- 

vinsko-pravnih ođnosa.
U pretresu po zapisniku sa 5 zajedničke sjednice 

vijeća od Lo.7.L969.godine ođbornici Mate Kurtović, Djuro Ko- 
rica, Ljubomir Bajić i Branko ReL;jić pravdaju odsustvo sa sjed 
nice. Marinko Ješić tvrdi da je pogrešno konstatovano u zapis- 
niku da je bio odsutan sa sjednice. Naknadno pravdanje odsus- 
tva sa sjednice Skupština je usvojiLa.

Odbornik Ivan PaiL postavLja pitanje, šta je sa In- 
formacijom o reaLizaciji predstanničnog prostora ko,ju je tre- 
baLo pripremiti za današnju sjednicu?

Tasim Mešinović: Sastanak Komisije se nije mogao 
ranije održati zbog toga što čLanovi Komisije nisu biLi u 
Banjoj Luci.
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ŽIVKO BABIĆ, predlaže da drug Tasim pripremi Informa- 
ciju za jednu od narednih sjednica. Komisija je takvog sastava 
da će ovo ozbiljno uraditi i bez postavljanja rokova, jer ni 
rok da se ovo uradi do I. septembra nije bio realan.

Pošto nije bilo drugih primjedbi zapisnik sa 5 zajed- 
ničke sjednice vijeća od lo.7 .I969» godine usvojen je.

Predsjednik Skupština opštine otvara pretres po prvoj
tačci.

AD-1

Donošenje Poslovnika Skupštine ć diskusija o 
metodu rada Skupštine opštine

SVETO DJORDJEVIĆ, predsjednik Savjeta za organizacio- 
ne i pravne poslove u svom izlaganju ističe koliki je značaj 
za donošenje Poslovnika SkujDŠtine opštine, zatim govori o po- 
trebi saraanje sa drugim opštinama i radnim organizacijama.

JOVAN IVAITIĆ, predsjednik Komisije za izradu Poslovni- 
ka pročitao je izlaganje o značaju za donošenje Poslovnika.

MUHAREM BEGANOVIĆ, govori o metodu rada Skupštine i o 
potrebi za prenošenje nađležnosti Skupštine na savjete Skupš- 
tine opštine.

Predlaže da Skupština analizira dosadašnji metod rada, 
prouči i izgradi novi način metoda rada.

RODOLJUB KOVAČEVIĆ, član Komisije za izradu Poslovni- 
ka iznosi po zaključku Komisije fCto:

1. Naslov Poslovnika treba da glasi: MPoslovnik o ra- 
du Skupštine opštine Banjaluka na zajedničkoj sjednici;

2. Odredbe kojima je odredjeno da se odsustvo pravda 
na samoj sjednici, da se prenesu na Mandatno- imunitetska ko- 
misije vijeća;

5. Sekretar da učestvuje u pretresu pod istim uslovi- 
ma kao i odbornici;

4. Amandmani da se podnose ranije ili prije pretresa 
o odredjenom pitanju, a ne u toku pretresa;

5. 0 zapisniku da se stara i sekretar Skupštine opš-
tine; Bored navedenih izmjena Rodoljub Kovačević je naveo 
još neke izmjene koje Komisija predlaže da se usvoje*

Predsjednik Živko Babić postavlja pitanje da li još 
neke želi govoriti o Poslovniku.

AVDO MUHURDAREVIĆ
Predlaže da u članu 11. umjesto "saradnje sa organima 

društveno-političkih organizacija" stoji "saradnja sa društve- 
no-političkim i društvenim organizacijama".

Predsjednik Živko Babić
Predlaže da rok za davanje odgovora na pitanje od-



bornika bude najduže 15 dana a ukoliko se odgovor ne bi mogao 
dati u tom roku da se odbornik obavijesti o razlozima zbog ko- 
jih se nije mogao dati odgovor.

Zatim predlaže, da ono što je drug Rode iznio pos- 
tane sastavni dio Poslovnika da se Komisija za izradu PosLov- 
nika ovlasti da izvrši konačnu redakciju PosLovnika.

Odredbe koje govore da u Legitimaciju odbornika 
treba unijeti i to da odbornik ima pravo da traži odredjene 
podatke u radnim organizacijama treba brisati.

Metod rada Skupštine trebalo bi pratiti kroz jeđ- 
nu godinu, a žatim izvlšiti anaLizu zbog čega predLažem da 
Savnet za organizacione i pravne posLove pcouči mogućnost za 
pracenje metoda rada i prikupi potrebna podatke od radnih or~ 
ganizacija, što znači da mi nećšmo zakLjučiti diskusiju o 
metodu rada.

- 4 -

IVAN FAIL, smatram da nije potrebno da odbornik 
pismeno pravda odsustvo ako je već najavio izostanak.

ŽIVKO BABIĆ: Drugačioe je to kad jedan koLegijalni 
organ vrši kontrolu o tome i ocjenjuje da Li je stvarno biLo 
neophodno da se odsustvuje sa sjednice.

Zatim, po provedenom gLasanju predsjednik konsta- 
tuje da Skupština jednogLasno donosi sledeci:

Z a k L j u č a k
Usvaja se PrijedLog PosLovnika sa izmjenama ko- 

je iznio drug Rode Kovačević, a Komisiji za izradu Prijedloga 
Poslovnika daje se ovlaštenje da izvrši konačnu redakciju.
Na bazi ovog PosLovnika o radu na zajeđničkog sjednici izra- 
diće se poslovnici za rad na sjednicama vijeća.

AD-2)

Informacija o dosadašnjim mjerama i
prijedLozi o formiranju medjuopš- 

tinskih vijeća

Informaciju podnosi Radovan Hrnjaz, pomoćnik se- 
kretara Skupštine opštine.

Predsjeđnik ŽIVKO BABIĆ,
GLavna pitanja o kojima bi se trebaLo izjasniti 

u vezi sa formiranjem medjuopštinskih vijeća odnose se na:
1. nadležnost,
2 . finansiranje,
3 . teritorij
U principu smo za veću teritoriju, aLi prije defi- 

nitivnog aauzimanja stava trebaLo bi konsuLtovati i druge 
opštine zbog čega se ne bi mogli izjasniti danas.

Na kraju je zakLjučeno da se prihvati Informacija 
sa zakijučcima koji se upućuju Skupštini SRBiH (uz napomenu 
da se za iduću sjeđnicu odbornicima dostave zakLjučci koje
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će formulisati drug Hrnjaz, a koji su istaknuti i u ovoj In- 
formaciji).

AD-3)
Informacija o upisu učenika u škole
II stupnja i upisa učenika na izu- 

čavanje zanata
Informacija je podjeljena odbornicima prije početka 

sjednice, a načelnik Sekretarijata za društvene službe Rajko 
Kuzmanović iznosi značajn^ podatke.

Predsjednik Živko Babić postavlja pitanje da li 
ima mogućnosti da se upišu i oni koji ne budu primljeni po 
konkursu koji je objavilo Preduzeće "Kraoinauzor".

RAJKO KUZMAIjOVIĆ
Da, upisaće se jer još ima slobodnih mjesta u Po- 

Ijoprivrednoj školi u Banjoj Luci.
SULEJMAN HEGOVIĆ,
Da li strukture ovih škola zadovoljava potrebe 

privrede u našoj komuni.
RADE ZARIĆ (poslanik)
Želim skrenuti pažnju Skupštini na neke pozatelje 

u ovom materijalu. Po ovom izgleda da se upis u škole vrši 
prema broju klupa. U Informaciji je trebalo dati i druge poka- 
zatelje. Upis se vrši napammet i ponavlja greška iz godine u 
godinu. Problem Poljoprivredne i Ekonomske škole ostaje otvoren. 
Za nas bi bili interesantni i pođaci koji govore o tome koli- 
ko je učenika odbijeno. Do viška učenika u Ekcnomskoj školi do- 
lazi zbog toga štose djeca upisuju u Ekonomsku školu, ^er 
nemaju mogućnosti da se upišu u neku drugu Školu. Najteze mi 
pada to što se veliki broj omlađinaca nije mogao upisati u 
Skolu učenika u privredi.

Zamjeram što ovu Informaciju nije razmatrao Savjet 
za obrazovanje i što na sjednicu nisu pozvani pređstavnici 
škola.

PREDSJEDKIK ŽIVKO BABIĆ
Ne bih se složio sa nekim djelovima diskusije dru- 

ga Zari$a. Mi smo se u ovu akciju uključili na vrijeme. Jeđna
frupa naših racnika je bila u svim radnim organizacijama i kolama. Još je ostalo 4oo mjesta slobodno. Ovom Informacijom 
želimo apelovati na radne organizacije da ubrzaju provodjenje 
konkursa kako bi se djeca koja su odbijena upisala na drugu 
stranu. Ako bi ovu Informaciju prvo razmatrao Savjet za obra- 
zovanje ne bi postigli svrhu, jer bi bilo prekasno da se iz- 
nose pred Skupstinu podaci koji ne bi bili sv̂ ježi.

Ne prihvatam ove ocjene koje počivaju na nedovolj- 
nom poznavanju stanja.
. . . .  U vezi sa ovim održano je niz sastanaka. Iznena-
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djujući je podatak da je naša privreda bila u mogućnosti da 
primi i ovoliki broj učenika.

MARICA SOVILJ
U vezi sa ovim što se može čuti u gradu kad se kaže 

da je Fabrika MRudi Čaoavec” primila 85 učenika, želim nagla- 
siti da treba voditi računa i o tome koLike potrebe ima radna 
organizacija za prijem odredjenog broja učenika.

LUKA BROĆSTA,
Ljudi sebi dozvoljavaju da izvode zaključke iz ni- 

čega eto napr. kaže se da postoji problem Ekonomske škole. Pos- 
toji problem ujaanjim ekonomskim školama koje nemaju kadra, ali 
onda se ne bi’mćglo reći da je to problem banjalučke ekonomske 
škole. Podaci o nezaposlenim sa završenom ekonomskom školmm iz- 
nose se napamet. Ni podaci Opštinsko|- zavoda za zapošljavanje 
nisu tačni, jer u tom broju je uključen i odredjen broj onih 
koji studiraju.

Na kraju pretresa po Informaciji donosi se sledeći: 

Z a k l j  u č a k
Informacija se usvaja uz napomenu da radne organi- 

zacije koje imaju otvorene konkurse za prijem,ubrzaju odluči- 
vanje, kako bi se učenici koji ne budu primljeni blagovremeno 
mogli upisati u drugu školu ili zanat.

AD-4
Informacija o realizaciji sređstava 

mjesnog samodoprinosa

Predsjednik Živko Babić otvara pretres po Informa- 
ciji koja je dostavljena odbornicima.

Vaso Višekruna
REPIK DJUBO predsjednik Saborske komisije
Želim istaknuti da je za izgradnju škole u Boriku 

dodjeljeno zemljište, ali sredstva koja su potrebna veća su 
za 800.000,00 dinara od oniii koja su bila predvidjena •

Ima radnih organizacija koje se nisu u naplati samo- 
doprinosa pridržavale Odluke kojom je zaveden samodoprinos zbog 
čega predlažem da se provjeri u Službi društvenog knjigovodstva 
kako su radne organizacije vršile naplatu.

NOVAK MATIĆ
Šta je sa školom u Pervanu?
BEHIJA KAPETANOVIĆ
Zašto postoji u izradi projekta razlika od 

7 0 0.000,00 dinara izmedju planiranog i isplaćenog iznosa.
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SENIJA TABAKOVIĆ
U Osnovnoj škoLi"Zmaj Jova Jovanović" zbog stanja koje 

je utvrdiLa inspekcija nastava se ne može ođržavati medjutim u 
ovoi informaciji se u tu svrhu ništa konkretno ne prediaae. OstfoV 
na skoLa u Vrbanji nije završena,šta je s tim?

PBEDSJEDNIK ŽIVKO BABIĆ
U informaciji se govori o onom što je utvrdjeno da se 

radi Programom iz sredstava samodoprinosa.
NOVAK MATIĆ
Za GoLeše su biLa predvidjena Зо.ооо,оо, aLi su ta sreds- 

tva razdjeijena na tri djeLa.
BAJKO KUZMANOVIĆ
Za adaptaciju Osnovne škoLe "Zmaj Jova Jovanović" 

trebaLa bi sredstva u iznosu od 4oo.000,00 dinara, a to nije 
predvidjeno u Programu koji može izmijeniti samo Sabor. Osim 
toga već je stvoreno hiz bbaveza koje če se morati podmiriti iz 
budžeta.

AD-5
Informacija o izvršenju Akcionog programa 

zdravstvene zaštite stanovništva 
na seoskom području opštine BanjaLuka

VLADIMIB LOLIć
U vezi sa izgradnjom ambuLante na terenu Bronzanog 

Majdana u Kmećanima jedna grupa je biLa kod druga Osmančevića.
STOJAN JOKA
U Krupi na Vrbasu za izgradnju zdravstvene stanice tre- 

ba izabrati novu Lokaciju koja će biti biiža, a što se tiče sreds- 
fava obezbjeđjeno je L9o.ooo,oo dinara iz namjenskih kredita.

Surjan je upućen u Bočac zbog če^a bi trebaLo stupiti 
u vezu sa Mrkonjić Gradom kako bi i oni ucestvovaii u izgraanji 
te ambuiante.

PREDSJEDNIK ŽIVKD BABIĆ
Za povezivanje terena u vezi sa ovim prigediogom 

neka obavezu na sebe uzme drug Kuzmanović, a drug Stojan Joka 
neka preko društveno-poiitičkih organizacija izvrši poiitičko 
povezivanje.

FERKOVIĆ Dr.MILAN
U ponedeijak je Savjet za zdravije imao sjednicu na 

kojoj je ocjenio da oe Program veoma ambflciozan zbog čega
se moramo svi angažovati za njegovu reaiizaciju.

Na prijediog predsjednika Živka Babića zakLjučeno je:
L. da se na zborove birača u seLu iznesu informacije
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pod tačkama 4. i 5. a na zborove birača u gradu informacijei 
pod tačkom 4.

2 . da svi odbornici u ponedeljak obavijeste načelni- 
ka Sekretarijata za skupštinske poslove o datumu održavanja 
zbora birača,

3 . zborovi birača bi se trebali održati u vremenu 
od 2 1.9.1969. do 3 .lo.1969.godine,

4. da Sekcija poslanika održi sastanak ekako bi se 
izvršio raspored poslanika koji bi prisustvovali odredjenom 
zboru birača,

3 . po održanim zborovima nadležna služba pripremiće 
Informaciou o tome kako su prošli zborovi.

Načelnik Sekretarijata za finansije Ismet Eškić pro- 
čitao je 6dluku o zavodjenju mjesnog samodoprinosa

AD-6

Prijedlog Odluke o izmjeni i doguni Odluke
0 uredjivanju i davanju na koristenje 

gradjevinskog zemljišta

Prijedlog odluke je pročitao Zdravko Valentić.
Mubamed Nurkić,
Da li tu dolazi u obzir naknada ako se uzima trotoar?
Pređsjeđnik ŽIVKO BABIĆ stavlja na glasanje prijedlog 

Odluke, a zatim konstatuje da
Skupština jednoglasno donosi Odluku o izmjeni i do- 

puni Odluke o uredjivanju i davanju na korištenje graojevins- 
kog zemljišta (odluka se prilaže zapisniku).

AD-7

Prijedlog Odluke 0 naknadama odbornicima,
članovima savjeta i komisija Skupštine opštine
Bogoljub Olujić daje dopunsko obrazloženje i iznosi 

Prijedlog Komisije za neke izmjene u Prijedlogu Odluke ko.ii 
je dostavljen odbornicima, a koji se sastogi u sledećem:

1) Iza člana 3 dodaje se novi član koji glasi:
"Kao mjesto pre&ivališta odbornika, u smislu ove 

odluke, smatra se naseljeno mjesto odredjeno Zakonom o područ- 
jima opština u SRBiH" koje se po ođredbi člana 4 .stav l.Osnov- 
nog zakona o evidenciji prebivališta i boravišta gradjana 
smatra prebivalištem gradjanina.

Kao mjesto boravišta odbornika smatra se mjesto ko- 
je se po članu 4. stav 2. istog zakona smatra boravištem gra- 
djanina".

2) U članu 16. dodaje se novi stav koji glasi:



- 9 -

"Izuzetno od odredbe stava L.odbornik nema pravo na 
naknadu troškova boravka ako zbog obavl^anoa službenog posLa 
putuje iz naseLjenog mjesta BanjaLuka u naseLjeno mjesto Česma, 
DeLibašino seLo,Rebrovac iLi Vrbanja, odnosno iz ovih mjesta u 
naseLjeno mjesto BanjaLuka".

3) U čLanu 2o. stav 2 .mjesto"predsjednik SO-e" staviti 
"Savjet za organizacione i pravne posLove".

Zatim u diskusiji učestvuju:
Vaso Višekruna, predLažem da se i domaćicama prizna 

odredjena naknada ha igghbLjeno vrijeme.
Boško Koprivica, više puta kod stručne sLužbe upućuju 

svoje radnike u Vrbanjt radi uvidjaja i sLičnog napLaćuju troš-
kove. ivan FaiL, Ovo obuhvata gradsko područje i to treba
izuzeti. ^azar MaLešević, predLaže da se i penzionerima prizna 
odredjena naknada za izgubLjeno vrijeme.

Po provedenom gLasanju o PrijedLogu OdLuke sa izmjenama 
koje je iznio BogoLjub OLugić, a koje postaju sastavni dioPri- 
jedLoga odLuke.

Predsjednik Živko Babić konstatuje da Skupština jedno- 
gLasno donosi OdLuku o naknadama odbornicima i čLanovima sav- 
jeta i komisija Skupštine opštine.

AD-8
Prijediog OdLuke o dopuni OdLuke o izgradnji 
objekata gradjana i gradjansko-pravnih Lica
Missoni inž.Anton obraziaže potrebu unošenja još jed- 

nog stava u čLanu L.(OdLuke koja je dostavLjena odbornicima) 
koji giasi:

"NadLežan organ Skupštine opštine za izđavanje rješe- 
nja za popravak postojećih objekata obavezno će voditi i spisak 
ovLaštenih projektanata sa brojem izgradjenih projekata. Inže- 
njeri i tehničari koji su zaposLeni u Skupštini opštine пепшди 
pravo na izradu projekata".

Po grovedenom gLasanju predsjednik Zivko Babić konsta- 
tuje da Skupstina prihvata prijedLog za dopunu i jednogLasno 
donosi OdLuku o dopuni OdLuke o izgradnji objekata gradjana i 
gradjansko-pravnih Lica.

AD-9
PrijedLog OdLuke o izmjeni OdLuke koja 
zamjenjuje urbanistički pLan grada BanjaLuke
PrijedLog navedene odLuke usvojen je JednogLasno.

AD-Lo
PrijedLozi Rgešenja o razrješenju dužnosti 

sudija Opštinskog suda
ZakLjučak jednogLasno usvojen.
Razrješavaju se dužnosti sudija Opštinskog suda u 

Banjoj Luci:
L. KOVAČEVIĆ DJOEDJE,
2. KERENOVIĆ OMER,
3. BOGOJEVIĆ ILIJA.

AD-LL
PrijedLog ZakLjučka o raspisivanju objave za 
izbor trojice sudija Opštinskog suda u B.Luci
PrijedLog navedenog zakLjučka usvojen де jednogLasno.
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AD-12

Prijedlozi rješenja o razrješenou inspek- 
tora Skupštine opštine

Zaključak (jednoglasno usvojen)
1) Razrješava se dužnosti opštinskog inspektora rada 

Novaković inž.Dušan,
2) Razrješava $e dužnosti opštinskog gradjevinskog 

inspektora Veselić ing.Veseljko,
3) Razrješava se dužnosti opštinskog sanitarnog inspek- 

tora Ilisić dr.Vlado.
AD-13

Prijedlozi rješen^a o postavljenju 
inspektora Skupstine opštine

Zaključak (jednoglasno usvojen)
1. Za ćpštinskog gradjevinskog inspektora postavlja 

se Vrhovac inž.Savo,
2. Za opštinskog inspektora prihoda postavlja se Ra- 

mić Meho, ekonomista,
3. Za opštinskog tržišnog inspektora postavlja se 

Ilijaz Horozović, ekonomista.

AD-14

Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti 
Savjetu Arhiva Bosanske Krajine Banjaluka 
o imenovanju vršiocaidužnosti direktora Arhiva.
Zaključak (jednoglasno usvojen)
Daje se ssiglasnost Savjetu Arhiva Bosanske Krajine, 

da se za vršiocaudužnosti direktora imenuje Ibro Ibrišagić.
AD-15

Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti 
Okružpom,Javnom tužilaštvu Banjaluka o 
postavljenju zam^enika opštinskog jjavnog 

tuzioca
Zaključak (jednoglasno usvojen)
Daje se saglasnost Okružnom javnom tužilaštvu Banja 

Luka, za postavljenje zamjenika opštinskog javnog tužioca:
1. Puvačić Milan,
2. Ćosfcvić Božo.
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11) Prijjedlog Zaključka o đodjeli graujevinskog neiz- 
gradjenog zemljista Stambenom preduzeću Ban^aluka u ulici Mar- 
ka Lipovca parcela k.č.br. 2oo/1 1 5 u površini od 4oo m2 , upi- 
sana u zk.ul.broj 1о72 K.O.Banjaluka ranije vlasništvo Bundalo 
Stojanke, raai davanja krajnjem korisniku u svrhu izgradnje po- 
rodične stambene zgrade;

Jednoglasno usvojen prijedlog,
12) Pri^jedlog Zaključka o dođjeli gradjevinskog neiz- 

gradjenog zemljista u društvenoj svojini Sbambenom pređuzeću 
Banjaluka koje se nalazi u ulici ogranak Tranzitni put parcela 
k.č.br. 1 1 7 3 /6 u površini od 3 5o m2 , upisana u zk.ul.br. 9658 
k.o.Banjaluka ranije vlasništvo Jovanović Zdravke, radi davanja 
krajnjem korisniku u svrhu izgradnje porodične stambene zgrade;

Jednoglasno usvojen prijedlog,
13) Prijjedlog Zaključka o dodjeli Stambenom pređuzeću 

Banjaluka gradjevinsko neizgradjeno zemljište u ulici Lijeva 
Novoselija parcela k.č.br. 197o/16 u površini od 51o m2 , upisa- 
ne u zk.ul.broj 9415 k.o.Banjaluka ranije vlasništvo Ćulum Ka- 
sima radi davanja krajnjem korisniku u svrhu izgrađnje porodične 
stambene zgrade.

Jednoglasno usvojen prijedlog.
14) Prijedlog Zaključka o dodjeli Stambenom preduzeću 

Banjaluka grad^evinsko neizgradjeno zemljište u ulici Omladins- 
koj parcela k.c.broj 2 8 /5 1 u površini od 258 m2 , upisana u zk. 
ul.broj 957o K.O.Banjaluka, ranije vlasništvo Hodžić Mustafe, 
radi davanja krajnjem korisniku u svrhu izgradnje porodične stam- 
bene zgrade;

Jednoglasno usvojen prijedlog,
15) Prijedlog Zaključka o dodjeli Stambenom pređuzeću 

Banjaluka gradjevinsko neizgradjeno zemljište u ulici Orlovački 
put parcela k.č.broj 248/13 u površini od 5oo m2 upisanau 
zk.ul.broj 2129 K.O.Banjaluka ranije vlasničtvo Čolak Atifa, 
radi davanja krajnjem korisniku u svrhu izgradnje porodične 
stambene zgrade;

Jednoglasno usvojen prijedloc,
16) Prijedlog Zaključka o dodjeli Stambenom preduzeću 

Banaaluka gradjevinsko neizgradjeno zemljište u ulici Zvonka 
Garića parcela k.č.broj 65/57 u površini od 851 m2 upisana u 
zk.ul.broj 7 k.o.Budžak ranije vlasništvo Domazet Pave, radi 
davanja krajnjem korisniku u svrhu izgradnje porodične stambene 
zgrade.

Jednoglasno usvojen prijedlog.
17) Prijedlog Zaključka o dodjeli Stambenom preduzeću 

Banjaluka gradjevinsko neizgradjeno zemljište u ulici Marka 
Lipovca parcela k.č.broj 217/21 u površini od 429 m2, upisana u 
zk.ul.broj ЗЗо k.o.Banjaluka, ranije vlasništvo Lipovac Drage, 
radi davanja krajnjem korisniku u svrhu izgradnje porodične 
stambene zgrade;

Jednoglasno usvojen prijedlog
18) Prijedlog Zaključka o dodjeli Stambenom preduzeću 

Banjaluka gradjevinskog neizgradjenog zemljišta u ulici Rudars-



кој parcela k.č.broj 1о16/4о u površini od 574 m2, upisana u 
zk.ul.broj 4241 K.O.Banjaluka ranije vlasništvo Guzijan Laze 
radi davanja kraonjem korisniku u svrbu izgradnje porodične 
stambene zgrade;

Jednoglasno usvojen prijedlog
19) Prijedlog Zaključka o dodjeli Stambenom preduzeću 

Banjaluka gradjevinsko neizgraojeno zemljište u ulici Ivice 
Davida parcela k.č.broj 2oo/75 u površini od 7o4 m2, upisana u 
zk.ul.broj 515 k.o.Banjaluka, ranije vlasništvo Subotić Steve, 
radi davanja krajnjem korisniku u svrhu izgradnje porodične 
stambene zgrade;

Jednoglasno usvojen prijedlog
20) Prijedlog Zaključka 0 dodjeli Stambenom preduzeću 

Banjaluka gradjevinskog neizgradjenog zemljišta u ulici Ranka 
Šipke parcela k.č.broj 647/57 u površini od 565 m2, upisana u 
zk.ul.broj 8518 k.o.Banjaluka ranije vlasništvo Pezić Mile, 
radi davanja krajnjem korisniku u svrhu izgradnje porodične 
dtambene zgrade;

Jednoglasno usvojen prijedlog.
21) Prijedlog Zaključka o aavanju Stambenom preduzeću 

Banjaluka građjevinsko neizgradjeno zemljište u ulici VII Pri- 
gradski put parcela k.č.br. 1159/24 u površini od 798 m2, upi- 
sana u zk.ul.broj 7872 K.O.Banjaluka, ranije vlasništvć Trtić 
Vidosava, radi davanja kraoujem korisniku u svrhu izgrađnje 
porodične stambene zgrade.

Jednoglasno usvojen prijedlog.
22) Prijedlog Zaključka o dodjeli Stambenom preduze- 

ću Banjaluka gradjevinsko neizgradjeno zemljište u ulici Trav- 
ničkoj parcela k.č.br. 975/6 u površini od 5 15 m2, upisana u 
zk.ul.broj 8514 K.O.Banjaluka posjeđnika Macanović Tihomira ra- 
di davanja krajnjem korisniku u svrhu izgradnje porodične stam- 
bene zgrade;

Jednoglasno usvojen prijedlog.
25) Prijedlog Zaključka o dodjeli na korištenje Stam- 

benom preduzeću Bar.jaluka gradjevinsko neizgradjeno zemljište 
u ulici Petra Mećave parcela k.č.br. 879/15 u površini od 615 m2 
upisana u zk.ul.broj 9609 ranije vlasništvo Visekruna Zorke 
radi davanja krajnjem korisniku u svrhu izgradnje porodične 
s t ambene zg rade ;

Jeđnoglasno usvojen prijedlog.
24) Prigedlog Zaključka o dodjeli gradjevinskog neiz- 

gradjenog zemljista Stambenom preduzeću Banjaluka, radi iz- 
gradnje stambene zgrade u uli-ci Gtmduli$&;;

Jednoglasno je usvojen prijedlog.
25) Prijedlog Zaključka o dodjeli gradjevinskog neiz- 

gradjenog zemljišta^Stambenom preduzeću Banjaluka, radi izgrad 
nje dječijeg igrališta i vrtića u ulici Rade Ličine;

Jednoglasno je usvojen prijedlog.
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26) Prijedlog Rješenja o izmjeni Rješenja Narodnog 
odbora opštine Banjaluka broj 04/5-KF-2o8/l od 28.9.1962. godi- 
ne uz pristanak stranaka, ododjeli na korišćenje nac.neizgra- 
djenog gradjevinskog zemljišta Stambenom preduzeću kao pravnom 
sljedniku bivšeg Fonda za stambenu izgradnju Banjaluka;

Jednoglasno je usvo^en prijedlog,
27) Prijedlog Zaključka o dodjeli gradjevinskog ne- 

izgradjenog zemljišta Stambenom preduzeću radi izgradnje stam- 
bene zgrade u ulici Vahide Maglajlić.

Jednoglasno usvojen prijedlog.
Sjednica je završena u 15 časova i 2o minuta.

ZAPISNIČAR, 
Sadija Plićanić

PREDSJEDAVAJUĆI, 
Živko Babić

t



D Н E V fi I R E D

ZA tfJ£I»ICU SKUPaTIRE OD 11.9.1969.GUDIHE

1.

2.

3.

4.

5.

V
V-

.

«

fO.

Donošenje Poalovnika Skupštine i diekuaija o metodu 
rada Skupštine opštine;
Izvjeetilac Sveto Djordjević
Informacija o doaadašnjim mjerama i prijedlozi o 
formiranju medjuopštinakih vijeća;
Izvjeatilac: Radovan Hrnjaz
Informacija o upisu učenika u škole II etupnja i 
upisa učenika na izučavanje zanata;
Izvjestilac: Rajko Kuzmanović
Informacija o realizaciji sredstava mjesnog зато- 
đoprinoea;
Izvjestilac: Rajko Kuzmanović
Ini'ormacija o izvršenju Akcionog programa zdravetvene 
zaštite stanovništva na seoskom području opštine 
Бапjaluka;
Izvjestilac: Afgan Teofikp, ć f" ttP f'// / i с/ c-iiti-ол-г/ / />’ /» </& Г S- /- *./> //&■’ А/ Ч /> 7 с,- , £ -*■irijedlog Odluke o naknadama odbornicima, članovima Ц  v 
savjeta i komisija Skupštine opštine;
Izvjestilac: Dragan Olujić
Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izgra- 
dnji objekata gradjana i gradjansko pravnih lica;
Izvjestilac: Anton Pissoni,
Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke koja 
zamjenjuje urhanietički plan grada Banjaluke;
Izvjestilac Inton Missoni
Prijedlog Rješenja o razrješenju trojice sudija 
Opštinskog suda Banjaluk«;
Irijedlog Zakl^učka o raspisivanju objave za izbor 
trojice sudija Op tinskog suda Banjaluka;
Prijedlozi rješenja o razrješenju inspektora 
Skupštine opštine
a) inspektora rada,
b) gradjevinskog inspektora,
c) sanitarnog inspektora.
irijedlozi rješenja o postavljenju inspektora 
Skupštine opštine;

1Л >
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a) gradjevinekog inspektora,
b) inspektora prihoda,
c) tržišnog inspektora*

,) , rrijedlog >efoja-o davanju saglasnosti za 
imenovanje vršioca dužnosti direktora Arhiva 
Bosanske krajine;

fXr  Brijedlog Hješenja o davanju saglasnosti za po- 
stavljenje dvojice zamjenika Opštinskog javnog 
tužioca Banjaluka;

j| Brijedlog Hjeaenja o imenovanju Komisije i potko-
misija za izmjenu i dopunu Statuta opštine Banjaluka;

'! .. Prijedlog Hješenja o obrazovanju komisije za t-ola- 
e,anje stručnih ispita radnika u organima uprave;

1 V. rrijedlozi rješenja o imenovanju pređstavnika 
Skupštine opštine u:
a) Savjet Radio-stanice Banjaluka,
b) Savjet preduzeća ”Kovo groblje" Banjauka,
c) Savjet Prosvjetno-predagoškog zavoda Banjaikuka*
Izvjestilac po tačkama od 9-17 je Bojan Petković.

I . iri,edlozi rješenja i zaključaka iz oblasti imovin- 
sko pravnih odnosa.
Izvjestilac: Ešref Ajanović.

PREDLOGr ZA DOPUNU DNEVNOG HEDA

19. Predlog Odluke o izrnjeni i dopuni Odluke o davanju 
korištenje gradjevinskog zemljišta

Izvjestilac: Zdravko Valentić

f



Na osnovu člana 37.,a u vezi sa članom 4o. Zakona o 
prometu zemljišta i zgrada ("Služtieni list SPRJ" Ђгој 42/65), 
Skupštine opštine Бапја Luka na sjeđnici odršanoj dana./f»9* 1969* 
godine,donijela je

Z A K L J U ' Č A K

l.STAKKENOM PRLDUZEĆU Бапја Luka daje se na korište- 
nje gradjevinsko neizgradjeno zemljište u društvenoj svojini 
i to:

k.č. Lroj 1968/4 u površini od 484 m2, kcja je upisana 
u zk.ul. "broj 7o54 K.C. Eanjaluka ranije vlasništvo Redžepović 
Begzade sa dijelom l/l.

2.Na osnovu ovog zaključka Sekretarijat za finansije 
- Uprava za imevinsko pravne poslove Skupštine opštine Бапја 
Luka donijet će rješenje 0 davanju predmetnog gradjevinskog 
neizgradjenog zemljišta na korištenje Stambenom preduzeću Ба- 
njaluka radi davanja krajnjem korisniku u svrhu izgradnje uo- 
rodične stambene zgrade.

Бгоj:03-lUP/I-2l8l/69
Dana^. 9.1969 .godg



Na osnovu člana 37, a u ve zi sa članorn 4o.Zakona o 
prometu zemljista i zgrada ("Službeni list ЗЈНЈ" broj 42/65 ) 
Skupština opštine Бапја Luka na sjednici održanoj dana i l  9.1969. 
godine,donijela je

Z A K L  J U Č A K

l.STAMEENOM PREUUZLĆU Banja Luka daje se na korište- 
nje gradjevinsko neizgradjeno zemljište u drustvenoj svojini i 
to:

k.č.Lroj:19o/8 u površini od 288 m2, koja je upisana 
u zk.ul. Lroj 889 K.O.Budžak ranije vlasništvo Nanut Draga sa 
dijelom l/l.

2.Na osnovj ovog zaključka Sekretarijat za finansij* 
-Uprava za imovinsko pravne poslove Skupštine opštine Banja 
Luka donijet će rješenje 0 davanju predmetnog gradjevinskog 
neizgradjenog zemljišta na korištenje StamLenom preduzeću Ba- 
njaluka radi davanja krajnjem korisniku u svrhu izgradnje po- 
rodične stambene zgrade.

Бгоj:03-l-UP/l-2ool/69
Dana^. 9.1969 .godine



Na osncvu člana 37., a u vezi sa članom 4o. Zakona

Z A K L  J U Č A K

1.STAMBENOM PREDUZEĆU Banjaluka daje se na korište- 
nje gradjevinsko noizgradjeno zemljište u društvenoj svoji-
ni i to:

k.č. Ђгој 439/7 o u površini od 4oo m2 ,koja je upi- 
sana u zk.ul. Ђгој 6275 К.О.Бапjaluka ranije vlasništvo Div- 
jak Stojana sa dijelom l/l.

-Uprava za imovinsko pravne poslove Skupštine opštine Бапја 
Luka donijet će rješenje o davanju predmetnog gradjevinskog 
neizgradjenog zemljišta na korištenje Stamtenom preduzeću Ба- 
nja Luka rađi davanja krajnjem korisniku u svrhu izgradhje po- 
rodične stamhene zgrade.

2.Na osno'/u ovog zaključka Sekretarijat za finansije

Broj:03/l-UP/I-2oo6/69
Dana 9.1969.godine
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Na osnovu б1апа 3 7 , a u vezi sa članom 4о.^ако- 
na o prometu zemljista i zgrada ( "31и£Ђеп1 list SFRJ ТагоО 
42/65) Skupština opštine Eanja Luka na ejednici ođržanoj r̂ana 

/4.9 .19 6 9.godine,donijela je

Z A K L J U Č A K

l.STAMEEFOM PREDUZEĆU Бапја Luka daje se na korište- 
nje gradjevinsko neizgradjeno zemljište u društvenoj svojini l 
to :

k.č. broj 64o/l7 u površini od 323 m2 ,kcja je
upisana u zk.ul. Ђгој 6247 K.O.Eanjaluka ranije vlasništvo
Gašparić Kirjane sa dijelom l/l.

2.Ks osnovu ovog zaključka Sekretarijat za finansije
-Uprava za imovinsko pravne poslove Skupštine opštine Banjaluka«
donijet će rješenje o davanju predmetnog gradjevinskog ncizgra- 
djenog zemljišta na korištenje Stamtenom preduzeću Eanja Luka 
radi davanja kranjem korisniku u svrhu izgradjenje porođične 
stamhene zgrade.

Eroj :03/l-UP/L-2173/69
Dana 9.1969 . godine



/ /

Ra o novu б1апа 37, a u ve zi sa članom 4o.Za- 
kona o prometu zsmljišta i zgrada ("Službeni list SFRJ"l:roj 
42/6 5) Skupština opštine Banja LPka na sjeđnici održanoj da- 
na H  .9.1969 godine.donijela je

Z A K L J U Č A K

1 .STAMBENOM PRLDUZEĆU Banjaluka daje se na ko- 
rištenje gradjevinsko neizgradjeno zemljišce u društvenoj 
svojini i to:

k.č.Lroj 2oo/ll5 u površini od 41o m2 ,koja je 
upisana u zk.ul, Ђгој 1о72 K.O.Banjaluka ranije vlaeništvo 
Bundalo Stojanke sa dijelom l/l.

2.Na osnovu ovog zaključka Sekretarijat za fi- 
nansije - Uprava za imovinsko pravne poslove Skupštine opšti 
ne Banja Luka donijet će rješenje 0 davanju predmetnog gradje 
vinskog ne.ižgradQenog zemljišta na korištenje Stamtenom pre- 
duzeću Banja Luka radi davanja krajnjem korisniku u svrhu iz- 
gradnje porodične stamhene zgrade.

Broj:03/l-UP/I-2171/69
Dana Ш  9.1969.godine



Na osnovu člana 37, a u vezi sa članom 4o.Zakona 
o prometu zemljičta i zgrada ("Službeni list SFRJ" Ђгој 42/65) 
Skupštine opštine Бапја Luka na sjednici ođržanoj dana'//.9*
1969.godine,donijela je

Z A K L J U Č A K

l.STAilEENOM PREDUZEČU Eanja Luka daje se na kori- 
štenje građjevinsko neizgradjeno zemljište u društvenoj svoji- 
ni i to:

k.č. "broj 1 1 7 3 /6 u površini od 35o m2 ,koja je 
upisana u zk.ul. Lroj 9658 K.O. Eanjaluka ranije vlasništvo 
Jovanović Zdravka sa dijelom l/l.

2.Na osnovu ovog zaključka Selcretarijat za finansi- 
je - Uprava za imovinsko pravne poslove Skupštine opštine Ба- 
njaluka donijet će rješenje o davanju pr'dmetnog gradjevinskog 
neizgradjenog zemljišta na korištenje StamLenom preduzeću Ба- 
njaluka radi davanja krajnjem korisniku u svrhu izgradnje po- 
rodične stambene zgrade.

Бгоj:03/l-UP/l-2l7o/69
Dana Л 9.1969.godine



t

]N7a ocnovu člana 37.,a u vesi sa članom 4o.Z;?.kona 
o prometu zemljičta i zgrada ("Služteni list SPRJ", broj 42/65) 
Skupština opštine Eanjaluka na sjednici održanoj danafi.9»1969. 
godine,donijela je

Z A K L J U Č A K

l.STAMBENOM PREDUZEĆU Бапја Luka daje se na kori- 
štenje gradjevinsko neizgradjeno zemljište u društvenoj svoji- 
ni i to:

k.č. broj 1 9 7o/l6 u površini od 51o m2,koja je 
upisana u zk.ul. broj 9415 K.O. Eanjaluka radnije vlasništvo 
Čulum Kasima sa đijelom l/L

2.Na osnovu ovog zaključka Sekretarijat za finansi- 
je - Uprava za imovinsko pravne poslove Skupštine opštine Eanja 
Luka donijet će rješenje o davanju predmetnog gradjevinskog ne- 
izgradjenog zemljišta na korištenje Stambcnom preduzeću Бапја 
Luka radi dabanja krajnjem korisniku u svrhu izgradnje porođič- 
ne stambene zgrade.

Broj:03/l-UP/I-2l67/69
Dana M .9.1969.g.



ЈА

Na csnovu člana 37.,a u vezi sa članom 4o.Zakona o 
prometu zemljišta i zgrada ("Služteni list SFRJ" "brcj 42/65) 
Skupština opštine Banjaluka na sjednici ođrzanoj dana/|.9.
1969.godine,donijela je

Z A K L J U Č A K

l.STAT'.IEEl'TOM PREDUZEĆU Banja Luka daje se na korište- 
nje gradjevinsko neizgradjeno zemljište u društvenoj svojini 
i to :

k. č."br.28/51 u površini od 258 m2 , koja je upisana 
u zk.ul. broj 957o K.O. Banjaluka radnije vlasništvo Hodžić 
Mustafe sa dijelom l/l.

2 .Za osnovu ovog zaključka Sekretarijat za finansije 
-Uprava za imovinsko pravne poslove Skupštine opštine Banja 
Luka donijet će rjošenje o davanju predmetnog gradjevinskog 
neizgradjenog zemljišta na korištenje StamLenom preduzeću Ba- 
njaluka radi davanja krajnjem korisniku u svrhu izgradnje po- 
rodične stam'bene zgrade.

Broj:03/l-UP/I-1883/69
Dana//(.9.1969 .godine



/ /Ј

Na osnovu člana 3 7» a u vezi sa članom 4o.Zakona o 
prometu zemljišta i zgrada ("Služteni list SPiJJ”, broj 42/6 5)» 
Skupština opštine Banjaluka na sjednici održanog dana 4 .9.1969 • 
godine, donijela je

Z A K L J U Č A K

1 . STAMBENOM PREUJZEĆU Banjaluka daje se na korište- 
nje gradjevinsko neizgradjeno zemljište u društvenoj svojioi 
i to:

k.č.br.2 48/13 u površini od 5oo m2, koja je upisana 
u zk.ul.broj 2129 k.o. Banjaluka ranije vlasništvo Čolak 
Atif sa dijelom l/l.

2. Na osnovu ovog zaključka Sekretarijat za finansije - 
Uprava za imovinsko pravne poslove Skupštine opštine Banja 
Luka donijet će rješenje 0 đavanju predmetnog gradjevinskog 
neizgradjenog zemljišta na korištenje Stambenom preduzeću 
Banjaluka radi davanga krajnjem korisniku u svrhu izgradnje 
porodične stambene zgrade.

Broj: 03/I-UP/I-2008/69
Datum:/4»9.1969.god. vko 4Bab

»



Na osnovu člana 37., a u vezi sa članom 4o. Zakona o 
prometu zemljišta i zgrada ("Službeni list oFHJ", broj 43/65) 
Skupština opštine Banjaluka na sjednici održanoj dana 4.9.1969 
godine, donijela je

1. STAMBENOM PHEHJZEĆU Banja Luka daje se na korište- 
nje gradjevinsko neizgradjeno zemljište u društvenoj svojini 
i to:

k.č.br.6 5 /3 7  u površini od 851 m2, koja je upisana u 
zk.ul.broj 7 k.o. Budžak ranije vlasništvo Bomazet Pave sa 
dijelom l/l.

2. Na osnovu ovog zaključka Sekretarijat za finansije - 
Uprava za imovinsko pravne poslove Skupštine opštine Banjaluka 
donijet će rješenje 0 davanju predmetnog gradjevinskog neiz- 
gradjenog zemljišta na korištenje Stambenom preduzeću Banja 
Luka radi davanja krajnjem korisniku u svrhu izgradnje porodi- 
čne stambene zgrade.

Z A K L J U Č A K



г I

/ >
Na osnovu člana 37. a u vezi sa članom 4o. Zakona 

o prometu zemljišta i zgrada ('‘SlužlDeni list SPHJ", broj 43/65), 
Skupština opštine Banjaluka na sjednici održanoj dana 4 .9.1969. 
godine, donijela je

Z A K L J U Č A K

1. STaMBENOM PREDUZEĆU Banjaluka daje se na korištenje 
gradjevinsko neizgradjeno zemljište u društvenoj svojini i to:

k.č.br.217/21 u površini od 429 m2, koja je upisana u 
zk.ul.broj ЗЗо k.o. Banjaluka ranije vlasništvo Lipovac Lrage 
sa dijelom l/l.

2. Na osnovu ovog zaključka Sekretarijat za finansije - 
Uprava za imovinsko pravne poslove Skupštine opštine Banjaluka 
donijet će rješenje o davanju predmetnog gradjevinskog neizgra- 
djenog zemljišta na korištenje Stambenom preduzeću Banjaluka 
radi davanja krajnjem korisniku u svrhu izgradnje porodične 
stambene zgrade.

Broj: o3/l-UP/l-2oo2/69 
Datum:/4.9.1969.godin.-
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Na osnovu člana 37» a u vezi sa članom 4o. Zakona
0 prometu zemljišta i zgrada ("Službeni list SFRJ", "broj 
4 3 / 6 5 ),Skupština opštine Banjaluka na sjednici održanoj 
dana,4 .9.1969.godine, donijela Je

Z A K L J U Č A K

1. STAMBENOM PREHJZEĆU Banjaluka daje se na korište- 
nje gradjevinsko neizgradjeno zemljište u društvenoj svojini
1 to:

k.č.br.lol6/4o u površini od 574 m2, koja je upi- 
sana u zk.ul.broj 4241 k.o. Banjaluka ranije vlasništvo 
Guzijan Lazo sa dijelom l/l.

2. Na osnovu ovog zaključka Sekretarijat za finansije- 
Uprava za imovinsko pravne poslove Skupštine opštine Banjaluka 
donijet će rješenje 0 davanju predmetnog gradjevinskog neizgra- 
djenog zemljišta na korištenge Stambenom preduzeću Banjaluka 
radi davanja krajnjem korisniku u svrhu izgradnje porodične 
stambene zgrade.

Broj: 03/l-UP/I-262o/69
Dana,/^.9*1969.godine.-



I

fla osnovu Člana 3 7, a u vezi sa članom 4o.
Zakona o prometu zemljišta i zgrada ( "31иг1зеп1 list SFBJ", 
broj 43/65), Skupština opštine Banjaluka na sjednici održa- 
noj 4.9.1969.godine, donijela je

Z A K L J D Č A K
1 . STAMBEKOM PREDUZEĆU Banjaluka daje se na 

korištenje gradjevinsko neizgradjeno zemljište u društvenoj 
svojini i to:

k.č.br.2oo/75 u površini od 7o4 m2, koja де upi- 
sana u zk.ul.broj 815 k.o. Banjaluka ranije vlasništvo 
Subotić Steve sa dijelom l/l.

2. Na osnovu ovog zaključka Sekretarijat za fina- 
nsije - Uprava za imovinsko pravne poslove Skupštine opštine 
Banjaluka donijet će rješenje o davanju predmetnog gradjevin 
skog neizgradjenog zemljišta na korištenje Stambenom predu- 
zeću Banjaluka radi davanja krajnjem korisniku u svrhu iz- 
gradnje porodicne stambene zgrade.

Broj: 03/1-UP/I-2174/69 
Datum: 11.9.1969.godine.

I
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Na osnovu člana 37»» a u 8a ćlanoca 4o.
Zakona o prometu zemljišta i zgrada ( olužbeni list o HJ”f 
broj 43/65), Skupština opštine Banjaluka na sjsdnioi olrža- 
noj dana |.9.1969.godine, donijela je

Z A K L J D Č A K

1. STAMBENOM IHEDUZEĆU Banjaluka daje se na 
korištenje gradjevinsko neizgradjeno zemljište u društvenoj 
svo'jini i tos

k.č.br.647/37 u površini od 365 m2, koja je 
upisana u zk.ul.broj 8318 k.o. Lanjaluka ranije vlasništvo 
Pezić Mile за dijelom l/l.

2. Na osnovu ovog zaključka Sekretarijat za fi- 
nansije - Uprava za imovinsko pravne poslove Skupštine opšti- 
ne Banjaluka donijet će rješenje 0 davanju predmetnog gra- 
djevinskog neizgradjenog zemljišta na korištenje Stambenom 
preduzeću Banjaluka radi davanja krajnjem korisniku u svrhu 
izgradnje porodične stambene zgrade.

Broj: 03/l~UP/I-2750/69 
Dana: 1 1.9.1969.godine.



Na osnovu člana 37. a u vezi sa članom 4o. Zakona 
o prometu zemljišta i zgrada ("Službeni list Ŝ riJ , broj 
43/65), Skupština opštine Banjaluka na sjedr.ici održanoj 
dana 4.9.1969.godine, donijela je

Z A K L J U Č A K

1. STAMBENOM PREBUZEĆU Banjaluka daje se na 
korištenge gradjevinsko neizgradjeno zemljište u društveno 
svojini i to:

k.č.br.1139 /2 4 u povr ini od 798 m2, koja je 
upisana u zk.ul.broj 7872 k.o. Banjaluka ranije vlasništvo 
'Trtić Vidosava за dijelom l/l.

2. Na osnovu ovog zakljijčka Sekretarijat za 
finansije - Uprava za imovinsko pravne poslove Skupštine 
opštine Banjaluka donijet će rješenje 0 davanju predmetnog 
gradjevinskog neizgrasJjenog zemljišta na korištenje Stambe- 
nom preduzeću Banjaluka radi davanja krajnjem korisniku 
u svrhu izgradnje porodične stamhene zgrade.

Broj: 03/1-UP/I-2166/69
-/ana: 11.9.1969.godine.



7 -г.

Na osnovu člana 371 a u vezi sa članom 4o. Zakona o 
prometu zemljišta ж zgrada ("Službeni list Si'fiJ”, broj 43/65) 
Slcupština opštine Banja Luta na sjednici održanoj dana/4» 9* 
19 6 9» godine, donijela je

Z A K L J U C A K

1, ВТлМЕШОМ fifiKDU25ECU Banja LuKa daje se na korište 
nje gradQevinsk.o neizgrad«jeno zemljište u društvenoj svojini 
i to:

k.č. br. 975/6 u površini od 513 m2, koja je upisana 
u zk. ul. broj 8514 K.c. Banja Luka ranije vlasništvo Trkulja 
Bose sa dijeloiu 3/2o, Andrijević Ivice sa dijelom 1/4, Kova- 
ćević Jovana sa dijelom 3/2o i Macanović i'ihcmira sa dijelom 
9/2 o.

2. Ua osnovu ovog zaključka Sekretarijat za finans- 
ije - Uprava za imovinsko pravne poslove Skupštine opštine Ba 
nja Luka donijet će rješenje o davanju predmetnog gradjevins- 
kog neizgradjenog zemljišta na korištenje Stambenom preauzeću 
Вапја Luka radi đuvenja krajnjem korisniku u svrhu izgradnje 
porodične stambene zgrade.

Broj: 05/l-UP/I-2751/69
Dana: U .9.19b9.godine.



Na osnovu člana 37, a u vezi sa članom 4o.
Zakona o prometu zemljišta i zgrada ("SluzlDeni list SFRJ", 
"broj 43/65), Skupština opštine Banjaluka na sjednici održa- 
noj dana ,9.1969.godine, donijela Je

Z A K L J U C A K

1. STAMBENOM 1REDUZ3ĆU Banjaluka daje se na 
korištenje gradjevinsko neizgradjenog zemljiete u društve- 
noj svojini i to:

k.č.Br.879/15 u površini od 615 m2,koja je upi- 
sana u zk.ul.broj 9609 k.o. Ban-jaluka ranije vlasništvo 
Višekruna Zorke sa dijelom l/l.

finansije - Uprava za imovinsko pravne poslove Skupštine 
opštine Banjaluka donijet će rješenje 0 davanja predmetnog 
gradjevinskog neizgradjenog zemljišta na koristenje Stambe- 
nom preduzeću Banjaluka radi davanja krajnjem korisniku u 
svrhu izgradnje porodične stambene zgrade.

2. Na osnovu ovog zaključka Sekretarijat za



Na osnovu člana 37, a u vezi sa članom 4o.
Zakona o prometu zemljišta i zgrada ("Službeni list 3FRJ", 
proj 43/65), 3kupština opštine Banjaluka na sjedniei održa- 
noj danaЦ. 9 .1969.godine, donijela je

Z A K L J U  Č A K

1. STAMBEInOM PRSDUZEĆU Lanjaluka daje se na 
korištenje gradjevinsko neizgradjeno aemljište u društve- 
noj svojini i to:

k.č.br.892/3 u površini od 516 m2, koja je upi- 
sana u zk.ul.broj 25ol k.o. Banjaluka ranije vlasništvo 
Mrak Antona sa dijelom l/l.

2, Na osnovu ovog zaključka Sekretarijat za 
finansije - Uprava za imovinsko pravne poslove Skupštine 
opŠtine Banjaluka donijet će rješenje o davanju predmetnog 
gradjevinskog neizgradjenog zemljišta na koristenje Stamne- 
nom preduzeću Banjaluka radi davanja krajnjem korisniku
u svrliu izgradnje porodične stambene zgrade.

Broj: 03/1-UE/I-2849/69
Latum: 1 1 .9 .1 9 6 9 .godine.-


